



### 有關企業客戶可享免費櫃檯交易筆數的通知

茲通知由 2015 年 4 月 1 日起，本行企業客戶將可按其賬戶類別，每月免費獲享指定的櫃檯交易筆數<sup>1</sup>；超過此筆數的櫃檯交易將收取每筆港幣 20 元<sup>2</sup>的費用。詳情如下：

	一般公司賬戶	「商業理財賬戶」	晉躍「商業理財賬戶」	超卓「商業理財賬戶」
每月可享免費櫃檯交易筆數	10 筆	30 筆	50 筆	50 筆

如有查詢，請聯絡本行職員或致電本行客戶服務熱線(852) 2622 2633 (選擇語言後按 2-1-1-0)。

南洋商業銀行有限公司謹啟

2015 年 2 月 28 日

備註：

1. 下列於南洋商業銀行有限公司（「本行」）、中國銀行(香港)有限公司及集友銀行有限公司分行進行的櫃檯交易均會被視作櫃檯交易：存入現金、提取現金、存入支票、賬戶轉賬以及混合存款。本行根據每名企業客戶於本行開立的所有賬戶的櫃檯交易，以及由第三方進行的櫃檯交易（包括向該企業客戶賬戶存入現金及支票），以計算有關企業客戶的當月櫃檯交易總筆數。上述安排並不適用於特選客戶，詳情請向本行職員查詢。
2. 所需支付的櫃檯交易費（如有）將從企業客戶的港幣儲蓄或往來賬戶中扣取。本行有權不時更改以上可享的每月免費櫃檯交易筆數及收費。如對櫃檯交易筆數的計算及收費有任何爭議，本行保留最終決定權。

28 February 2015

**Notice of free counter transactions for Corporate Customers**

Please be informed that with effect from 1 April 2015, our corporate customers will be entitled to certain number of monthly free counter transactions<sup>1</sup> based on their account type. Any extra counter transactions will be subject to a fee of HK\$20 each<sup>2</sup>. Details are as follows:

	<b>General Company Account</b>	<b>Business Integrated Account</b>	<b>Business Integrated Account – Plus</b>	<b>Business Integrated Account – Elite</b>
<b>Number of free counter transactions entitled per month</b>	10 transactions	30 transactions	50 transactions	50 transactions

For enquiry, please contact our bank staff or call our Customer Service Hotline at (852)2622 2633 (after language selection, press 2-1-1-0).

**Nanyang Commercial Bank, Limited**

Notes:

1. The following transactions conducted over the branch counters of Nanyang Commercial Bank, Limited (the “Bank”), Bank of China (Hong Kong) Limited and Chiyu Banking Corporation Limited are considered as counter transactions: cash deposits, cash withdrawals, cheque deposits, fund transfers and mixed deposit. The total number of counter transactions in a month is calculated based on those conducted in respect of all accounts maintained with the Bank by a corporate customer, as well as those initiated by third parties (including cash and cheque deposits to the corporate customer’s account). The above arrangement is not applicable to selected customers. Please contact our staff for details.

2. Any counter transaction fee payable will be deducted from the corporate customer’s HKD savings or current account. The Bank reserves the right to adjust the above monthly free counter transactions entitled and fee from time to time. If there is any dispute on the calculation of the number of counter transactions and fee, the decision of the Bank shall be final.